
Zápis ze školské rady – 25. 10. 2021
Gymnázium a obchodní akademie Bučovice, příspěvková organizace

Přítomni všichni členové ŠR 

Hosté: 
RNDr. Jaroslav Honza, CSc., ředitel školy
Mgr. Rita Vémolová, zást. řed. školy 

Průběh:
1. Zahajuje předsedkyně ŠR, seznamuje s programem

2. Výroční zpráva – do finálního znění zapracovány drobné nesrovnalosti spíše 
formálního rázu – informuje zást. řed. Mgr. Rita Vémolová.
Hlasováním schválena výroční zpráva v upraveném znění.

3. Informace o možnostech úpravy studia pro mimořádně nadané žáky – informuje 
ředitel školy.

4. Hlasováním bylo schváleno zveřejňování zápisů ze zasedání ŠR.
(www školy -> O škole -> Školská rada)

5. Informace o budoucí nutné změně osnov Ivt v ŠVP na nižším stupni osmiletého 
gymnázia. 

6. P. Růžička informuje o zveřejnění vzpomínkové desky na Antonína Součka. 
(realizuje okrašlovací spolek na budově Policie ČR – ulice Součkova)

7. Diskuze:
- opouštění budovy během poledních přestávek
- návrh na přepracování školního řádu do 20. listopadu

Usnesení: 
Školskou radou GOA Bučovice byla schválena výroční zpráva školy a zveřejňování 
zápisů ze zasedání ŠR na www stránkách školy.

..…………………………………...
Mgr. Lenka Dolejší, předseda ŠR

Zapsal: Martin Pokorný


